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Toelichting:  

Nog maar enkele weken geleden werden we opgeschrikt door berichtgeving over 
besparingen op de hulpdiensten, met name de brandweer. De landelijke overheid wil 
hierop 10% bezuinigen. Details ontbreken nog, maar het is duidelijk dat er 
brandweerposten zullen verdwijnen. 
In het verlengde hiervan krijgen we nu bezorgde signalen van onze eigen Gennepse 
brandweer. Die bezorgdheid heeft vooral te maken met de brandweerpost Oeffelt, 
ingeklemd tussen Cuijk, Boxmeer en Gennep. De Oeffeltse brandweer wordt veelvuldig 
ingezet op Gennepse bodem, waarbij “onze” brandweer buitenspel wordt gezet. 
 
Het inzetten van de Oeffeltse brandweer in Gennep en de dorpen, lijkt ten koste te gaan 
van de motivatie van de vrijwilligers die onze brandweer juist zo nodig heeft. De 
brandweermensen krijgen regelmatig vragen van onze inwoners, waarom de Gennepse 
brandweer niet, en de Oeffeltse brandweer wel is ingezet bij calamiteiten. Zoals recentelijk 
nog bij het ongeval op de Maasbrug. 
Het gevaar dreigt dat vrijwilligers afhaken door gebrek aan motivatie. En, kort door de 
bocht: geen vrijwilligers, geen brandweer… 
 
 

De VVD fractie verzoekt het college van burgemeester en wethouders de volgende vragen te 

beantwoorden:  

 

1. Kan de portefeuillehouder inschatten of onze robuuste Gennepse brandweerpost 
gevaar loopt? 

2. Als dit niet het geval is, is dit dan ook ergens vastgelegd? 
3. Is dit gevaar wel aanwezig, ziet de portefeuillehouder dan mogelijkheden om 

hierop tijdig in te grijpen, om sluiting van de brandweerpost te voorkomen? 
4. Ziet de portefeuillehouder mogelijkheden om de inzet van Oeffelt in Gennep te 

beperken en met het meer inzetten van onze eigen brandweer de motivatie van de 
vrijwilligers op peil te houden? 

5. We hebben gehoord dat er een vergelijkbare situatie heeft gespeeld in de 
gemeente Echt. Daar heeft de burgemeester zelf ingegrepen en zo blijkbaar het 
voortbestaan van de brandweer in zijn gemeente veilig gesteld. Is de 
portefeuillehouder bereid om met zijn collega in Echt te overleggen en zo mogelijk 
een vergelijkbare actie te ondernemen voor het behoud van de Gennepse 
brandweerpost? 
 

 
De VVD heeft van oudsher een goede relatie met de Gennepse brandweer. We kunnen 
ons voorstellen dat het ook voor de andere raadsfracties van belang kan zijn om zich goed 
te informeren over de dreigende situatie. Ons voorstel is dan ook dat het college een 
infoavond organiseert in de brandweerkazerne, met de leiding van onze brandweer. 



 

 
Graag vernemen we van de portefeuillehouder of hij zo'n infoavond, voor college en 
raadsleden, wil en kan organiseren, op korte termijn om uit eerste hand te horen waar 
exact de zorgen zitten van de brandweerlieden, met als doel het creëren van draagvlak. 
 

 

 

Ondertekening en naam 

 

 

Beppie Bosten, raadslid VVD Gennep  
 


